



GE APPLIANCES

Profile

C A F É

Haier

GE Guarantees an exact fit

or we will reimburse you.

From January 1 – December 31, 2025



Up to \$300

For Wall Ovens & Slide-in Ranges

Up to \$100

For Cooktops

GEAPPLIANCES.CA



*Promotion runs January 1 – December 31, 2025. Offer valid regardless of previously purchased brand. Claims must be submitted within 120 days of purchase date. Select models only. See participating dealer for details. Not valid in combination with any other offer. Offer available to Canadian residents only. Offer is not available to dealers, builders or contractors. GE is a registered trademark of the General Electric Company. Mabe and MC Commercial are licensees.



GE APPLIANCES

Profile

C A F É

Haier

GE Garantit une installation parfaite

sinon nous vous rembourserons.

Du 1er janvier au 31 décembre 2025



jusqu'à 300 \$

fours et cuisinières encastrés

jusqu'à 100 \$

tables de cuisson

GEAPPLIANCES.CA



* La promotion se déroule du 1er janvier au 31 décembre 2025. L'offre est valide peu importe la marque achetée précédemment. Les demandes de remboursement doivent être soumises dans les 120 jours suivant la date d'achat. Modèles sélectionnés seulement. Demandez les détails à un marchand participant. L'offre ne peut être jumelée à aucune autre offre. L'offre s'adresse aux résidents canadiens seulement. L'offre n'est pas destinée aux marchands, contracteurs ou entrepreneurs. GE est une marque de commerce déposée de General Electric Company. Mabe et MC Commercial sont des utilisateurs sous licence.